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Zápisnica zo zasadnutia komisie zo dňa 14. marca 2023 
 

č. 1/2023 

 

Komisia na ochranu verejného poriadku, 

dopravy a parkovacej politiky 
Mestská časť Bratislava-Devínska Nová Ves 

Ul. Novoveská 17/A, 843 10 Bratislava 49 

 
 

Miesto zasadnutia 
Zasadačka Miestneho úradu mestskej časti Bratislava-Devínska 

Nová Ves 

Začiatok 17.00 h 

Ukončenie 18.50 h 

Prítomní podľa prezenčnej listiny 
 

 Členovia komisie - poslanci 

Miroslav Antal – predseda komisie, 

Ján Žatko – podpredseda komisie, 

Peter Kolega – poslanec 

Martin Čorej – poslanec  

 

 Členovia komisie - neposlanci  

Martin Halinkovič – neposlanec 

Ľuba Rehánková –neposlankyňa 

prítomná od 17:20 

Vladislav Hečko – neposlanec 

Lukáš Chmela – neposlanec 

 

Hostia 

Daniel Ozdín, Mgr., PhD. 

 

Tajomník 

Andrej Rehánek 
Neprítomní:  

 

Program: 

 

1. Otvorenie a privítanie členov komisie a prítomných hostí 

2. Schválenie programu zasadnutia komisie 

3. Návrh na schválenie Rokovacieho poriadku komisie 

4. Vyhradenie parkovacích miest pre ZŠ na ul. I. Bukovčana 

5. Parkovanie na ul. Milana Marečka pri MŠ – nerešpektovanie DZ 

6. Najčastejšie sa vyskytujúce podnety obyvateľov mestskej časti 

7. Rôzne  

8. Záver 
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    K bodu 1) Otvorenie a privítanie členov komisie a prítomných hostí 

Úvodom predseda Komisie  na  ochranu  verejného  poriadku,  dopravy  a parkovacej 

politiky (ďalej len „komisia alebo KOVPDaPP“) p. Miroslav Antal (ďalej len „predseda“) 

privítal prítomných členov komisie a hosťa – obyvateľa mestskej časti Bratislava – Devínska 

Nová Ves (ďalej len „MČ DNV“) - zástupcu vlastníkov bytového domu J. Smreka 3.  

Konštatoval, že je prítomných 7 členov (vrátane predsedu a podpredsedu) a  komisia je 

uznášania schopná. Zároveň informoval prítomných, že jeden člen sa dostaví neskôr pričom 

sa vopred ospravedlnil za meškanie. Následne uviedol program zasadnutia komisie. 

 

K bodu 2) Schválenie programu zasadnutia komisie 

Predseda konštatoval, že program bol vopred zaslaný členom komisie a týchto vyzval, 

aby sa vyjadrili k navrhnutému programu. Keďže neboli návrhy na doplnenie programu dal 

predseda o programe hlasovať.  

 

Uznesenie č. 1/1/2023 

 

Členovia komisie  na  ochranu  verejného  poriadku,  dopravy  a parkovacej politiky 

jednohlasne schválili program zasadnutia komisie.  

 

Hlasovanie Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie 

uznesenia 

Poslanci 4 0 0 Áno 

Neposlanci 3 

 

Predseda a členovia komisie sa dohodli, že umožnia hosťovi (zástupcovi vlastníkov bytov  

v bytovom dome na ul. Jána Smreka 3), vystúpiť na začiatku zasadnutia komisie. Ten sa na komisiu 

obrátil s dvomi podnetmi. 

Prvý podnet sa týkal parkovania na scéne pod oblúkom, na ul. Jána Smreka (bližšie uvedené v bode č. 

7), v ktorom hosť uviedol, že asi pred rokom komunikoval so starostom MČ vo veci možného 

riadneho vyznačenia parkovania na tom mieste dopravným značením a to z dôvodu, že vodiči tam 

parkujúcich vozidiel boli často upozorňovaní i riešení Mestskou políciou. Podľa neho dopravné 

značenie, ktoré by umožňovalo na tom mieste parkovanie mohlo byť teda minimálne pred rokom už 

vyriešené MČ. Podotkol, že toto parkovanie by malo byť vyriešené do doby, kým začne parkovacia 

politika. Ide o cca 6 parkovacích miest.  

Druhý podnet sa týkal možnosti revitalizácie priestoru za VÚB bankou na ul. Jána Smreka 

(priestor okolo scény a oblúku z prvého podnetu). Táto by spočívala v odstránení kríkov a zelenej 

plochy a vo vybudovaní parkoviska kde by mohlo vzniknúť cca 59 parkovacích miest. Čo by malo 

vyriešiť nepriaznivú parkovaciu situáciu na ul. Jána Smreka. Pravidelne v danom  mieste pozoruje 

koľko áut stojí mimo parkovacích miest. Parkovacie miesta sa dajú urobiť tak, že tam zostane miesto 

aj pre zeleň. Ak by bolo treba pomôcť, vie zorganizovať brigádu aj z iných vchodov bytových domov 

na ul. Jána Smreka. Uviedol, že chce, aby sa podnety zaevidovali a začalo sa na ich vyriešení 

pracovať. Zároveň predstavil návrh riešenia. Predseda komisie a členovia komisie sa dohodli na tom, 

aby hosť rozposlal návrh aj elektronicky. 

Predseda komisie uviedol, že už v minulosti prebehli neformálne diskusie o možnosti revitalizácie 

predmetného priestoru aj s možnosťou vytvorenia niekoľkých parkovacích miest, ako i to že 
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predmetný priestor v jeho stavebno-technickom prevedení už dávnejšie neplní svoju pôvodnú funkciu. 

Tiež uviedol, že v tomto smere by bolo potrebné vypočuť si názor aj ostatných obyvateľov danej 

lokality. V tejto veci prebehla diskusia medzi členmi komisie a zazneli návrhy, že občania sa 

k predmetnej veci môžu vyjadriť podporou konkrétneho návrhu na riešenie napr. aj vo forme petície, 

aby návrh nabral relevantnosť. Predseda podotkol, že konkrétny návrh by mal byť konzultovaný vo 

viacerých komisiách napr. s komisiou výstavby a životného prostredia. Komisia vzala predmetné 

podnety na vedomie bez uznesenia. Predmetnej téme sa bude naďalej venovať. 

 

Pozn.: Dostavil sa aj posledný člen komisie. 

 

K bodu 3) Návrh na schválenie Rokovacieho poriadku 

Predseda komisie v tomto bode vyzval členov komisie či súhlasia s daným rokovacím poriadkom. 

Členovia predložili nasledovné návrhy: 

1. V čl. 5. ods. 5 za slová „miestne zastupiteľstvo“ doplniť slová „na návrh predsedu komisie“, - 

ide o zásadnú pripomienku 

2. Doplniť do čl. 6. ods. 2 prípadne do ods. 4, text v znení: „dátum rokovania a pozvánka na 

zasadnutie komisie sa zverejňuje na webe MČ“ - ide o zásadnú pripomienku 

3. V čl. 6 ods. 9 sa navrhuje text v znení „najneskôr 48 hodín pred konaním komisie“ nahradiť 

novým textom v znení „najneskôr 3 dní vopred“.  

Dôvod: Doba na zasielanie materiálov do komisie a to najneskôr 48 hodín pred konaním 

zasadnutia, sa navrhuje predĺžiť na dlhšiu dobu, aby členovia mali dostatok času na preštudovanie 

materiálov. Treba zohľadniť napr. aj situáciu, ak by sa komisia konala napr. v pondelok, aby sa 

materiál komisii nedoručoval počas víkendu. Samozrejme netýka sa to mimoriadnej schôdze. 

Optimálne by bolo, ak by gestor materiály mohol rozoslať skôr, aj keď to samozrejme nezávisí od 

neho, ale od tých, ktorí mu tie materiály zasielajú.  

Predseda komisie uviedol, že zatiaľ sa to nebude upravovať, ponechá sa pôvodne navrhovaná 

doba na zasielanie materiálov (t.j. najneskôr 48 hodín),  a ak to nebude fungovať, následne 

po prerokovaní v komisii sa predloží návrh na úpravu.   

 

Uznesenie č. 2/1/2023 

KOVPDaPP schvaľuje návrh Rokovacieho poriadku komisie v znení pripomienok uvedených 

v predchádzajúcich bodoch č.1 a 2.   

 

Hlasovanie Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie uznesenia: 

Poslanci 4 0 0 Áno 
S pripomienkami 

Neposlanci 4 

 

 
   K bodu 4) Vyhradenie parkovacích miest pre ZŠ na ul. I. Bukovčana 

Predseda KOVPDaPP uviedol, že táto požiadavka vzišla z komisie školstva, mládeže a 

vzdelávania. Ide o to, že Základná škola na ulici Ivana Bukovčana 3 nemá pred svojou budovo 

žiadne vyhradené miesta, ako je to napr. v prípade ZŠ P. Horova a preto z dôvodu 

nevyhnutnosti požiadala komisiu o prerokovanie žiadosti o vyhradenie 2 parkovacích miest 
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pred budovou I.B. 3, ktoré chce vyhradiť pre zásobovanie pred školou, čo najbližšie ku 

vchodu školy, a to v určenom čase od 07:00-17:00 h.  

Tento čas vychádza z praktických skúseností, pričom mimo tejto doby budú na týchto 

miestach môcť parkovať aj občania. K tomuto členovia KOVPDaPP diskutovali, pričom 

niektorí sa dotazovali že pre aké zásobovanie to má byť, príp. koho sa to má týkať, pričom bol 

prezentovaný názor, že je to potrebné vyšpecifikovať tak, aby tam nikto iný okrem 

zásobovania vo vyhradenom čase neparkoval. Vyhradiť by sa miesta mali len pre zásobovanie 

školy.   

 

Uznesenie č. 3/1/2023 

Komisia odporúča Mestskej časti Bratislava - Devínska Nová Ves vyhradiť dve parkovacie 

miesta  čo najbližšie ku vchodu ZŠ Ivana Bukovčana 3 pre ZŠ Ivana Bukovčana „len pre 

zásobovanie pre ZŠ Ivana Bukovčana, v čase od 07:00 h do 17:00 h“. 

 

Hlasovanie Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie uznesenia: 

Poslanci 4 0 0 Áno 

Neposlanci 4 

 
   K bodu 5): Parkovanie na ul. Milana Marečka pri MŠ – nerešpektovanie DZ 

Predseda komisie popísal problém s parkovaním pred MŠ na ul. Milana Marečka, kde 

často krát stoja vozidlá tak, že bránia vo vjazde vozidlám OLO alebo nepovoleným 

parkovaním znemožňujú bezpečný prechod deťom do/z objektu MŠ na terase.  

Je tam prístupový pojazdný chodník po ktorom jazdia nielen vozidlá. Sú tam 

vybudované parkovacie miesta, ktoré často využívajú aj vozidlá zásobovania. Problém je, že 

je tam veľký pohyb detí. Členovia komisie sa zaoberali týmto problémom a jednohlasne sú za 

to, že táto časť by mala byť riešená komplexne a to čo najskôr z dôvodu, že je tam ohrozená 

bezpečnosť chodcov no najmä deti z MŠ. Hneď na začiatku terasy stoja vozidlá, ktoré chodia 

zásobovať do obchodov a dodávky častokrát stoja blízko vchodu tejto MŠ /na terase/ tak, že 

zatarasia aj vchod. Členovia komisie skonštatovali, že týmto sa bude potrebné dlhšie zaoberať. 

Predseda KOVPDaPP k tomuto poznamenal, že tento rok je plánovaná rekonštrukcia chodníka 

vo vnútrobloku a teda zahrnutá je aj do rozpočtu MČ DNV. Riešením by malo byť 

namontovanie parkovacej zábrany (napr. výsuvného stĺpika obdobne ako na ul. Na Mýte). 

Tiež vzišla požiadavka od členov komisie, aby im do najbližšej komisie boli doručené 

informácie od MČ DNV o tom, ako sa plánujú rekonštruovať chodníky v roku 2023, aby sa 

vedeli k tomuto problému adekvátne vyjadriť a prijať návrhy na riešenie.  

 

Uznesenie č. 4/1/2023 

Komisia žiada MČ Bratislava - Devínska Nová Ves do najbližšej komisie predložiť informáciu  

(harmonogram) plánu rekonštrukcie chodníka vo vnútrobloku na ul. Ivana Bukovčana/Jána 

Poničana aj so zámerom riešenia dopravnej situácie –  parkovania v blízkosti MŠ Milana 

Marečka..  
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Hlasovanie Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie uznesenia: 

Poslanci 4 0 0 Áno 

Neposlanci 4 

 

   K bodu 6) Najčastejšie sa vyskytujúce podnety obyvateľov mestskej časti 

    Predseda  KOVPDaPP uviedol podnety všeobecnej povahy, ktorými sa komisia v tomto 

bode bude zaoberať. Ide o čistenie parkovacích miest, rozmiestnenie veľkokapacitných 

kontajnerov, dopravy na Opletalovej a neoprávnený výrob drevín. Ide o informatívne veci, ktoré 

si členovia komisie mohli pozrieť v materiáloch.  

Osobitne uviedol informácie z podnetu dopravy na Opletalovej a tiež podnetu na v cestnej 

komunikácii medzi Hornbachom a DNV, kde je znížená rýchlosť 50, vyžiadal si k tomu 

informácie od správcu komunikácie, ktorým je Magistrát Hlavného mesta. Predseda komisie 

predostrel na riešenie tieto všeobecné podnety:  

K prvému podnetu  „Doprava na Opletalovej“ uviedol, že MČ eviduje podnet od občanov, 

bývajúcich na ul. Opletalova, že tam nasadené spomaľovacie vankúše, veľké štvorcové, 

pri prejazde po nich vozidlami najmä MHD, spôsobujú nadmerný hluk a otrasy. Na základe 

podnetu sa predseda osobne stretol s pisateľmi podnetu a osobne sa presvedčil o pravdivosti 

tohto tvrdenia. V tomto podnete od L.B, sa uvádza, že víta spomalenie dopravy aj snahy MČ 

danú nepriaznivú situáciu riešiť, ale spomaľovacie osadené vankúše spôsobujú nadmerný hluk a 

nárazy sú tak veľmi silné, že keď tadiaľ prechádzajú najmä väčšie autá, dochádza aj k silným 

otrasom v ich obydlí. Predseda KOVPDaPP problém vidí aj v tom, že mnohí vodiči áut v danom 

úseku nespomalia /idú rýchlo/ a  spomaľovače obchádzajú tak, že v jednom z takýchto miest, 

kde sú tieto vankúše prechádzajú do protismeru cez autobusovú zastávku na protiľahlej strane, 

tak aby nemuseli ísť pomaly cez tieto spomaľovacie vankúše. Tým, že idú do protismeru a 

nedodržujú rýchlosť, porušujú pravidlá cestnej premávky (ďalej len „CP“), no čo je horšie, 

ohrozujú ostatných účastníkov CP. Členovia KOVPDaPP rozoberali viaceré možnosti riešenia 

tejto situácie (meranie rýchlosti, statický radar, častejšie kontroly na rýchlosť, dať tam zníženie 

rýchlosti, častejšie pokutovať, vymeniť spomaľovacie vankúše, odmontovať). Problémom je, že 

merať rýchlosť môže len Policajný zbor, ktorý bol o to viackrát žiadaný, no situácia sa tam 

nezlepšila. Predseda komisie prečítal reakciu MÚ MČ DNV na žiadosť na odstránenie 

spomaľovacích vankúšov, kde bolo uvedené, že predmetnou vecou sa budú zaoberať a  snažiť sa 

nájsť iné vhodné miesto na premiestnenie spomaľovacích vankúšov. Členmi KOVPDaPP bolo 

skonštatované, že je potrebné prijať uznesenie týkajúce sa odporúčania na odstránenie 

spomaľovacieho vankúša v zmysle zaslaného podnetu a teda v mieste/v blízkosti zastávky MHD 

a domu č. 35. Zároveň je potreba posúdiť a zvážiť aj umiestnenie ostatných spomaľovačov na 

ul. Opletalova v závislosti na podnete. 

 

Uznesenie č. 5/1/2023 

Komisia  odporúča MČ Bratislava – Devínska Nová Ves na základe požiadavky žiadateľov 

odstrániť z cestnej komunikácie na ul. Opletalova v smere do Devínskej Novej Vsi spomaľovač 

umiestnený pred rodinným domom č. 35 z dôvodov pomenovaných v žiadosti a súčasne vyhovieť 

žiadosti obyvateľov na ul. Opletalova na jeho odstránenie. Zároveň žiada MČ posúdiť a zvážiť 

aj umiestnenie ostatných spomaľovačov na ul. Opletalova. 



6 

 

Hlasovanie Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie uznesenia: 

Poslanci 4 0 0 Áno 

Neposlanci 4 

K druhému podnetu „Znížená rýchlosť na 50 km/h na cestnej komunikácii medzi 

Hornbachom a DNV“. Predseda KOVPDaPP uviedol, že toto zníženie rýchlosti nevzišlo 

z činnosti komisie ako  iniciatíva. Diskusia prebiehala v znení, že za posledné 3 roky tam došlo 

k 3 smrteľným dopravným nehodám, z čoho vyplýva, že ide o veľmi rizikový dopravný úsek 

a preto je dosť pravdepodobné, že mohlo ísť aj o iniciatívu Policajného zboru, konkrétne KDI z 

KR PZ v Bratislave. Ďalej sa riešili ostatné rýchlostné obmedzenia v DNV napr. chýbanie dopr. 

značky 70-ky v smere do mesta od Vápencovej, od kruháča pri Bory Mall po rázcestie sú 

umiestnené 3 dopravné značenia o rýchlosti 50km/h. Zároveň ako za možný dôvod sa dajú 

považovať cyklisti, lesná zver a autobusové zastávky.  

Na podklade zistených skutočností, predseda komisie dodatočne zistil a do zápisnice 

doplnil: Zníženie rýchlosti z 70 na 50 bolo pripravené správcom komunikácie na základe 

žiadosti od KDI z dôvodu dopravných nehôd (ďalej len „DN“), či už smrteľným pre chodca 

alebo s inými zraneniami. Presnejšie uvádza, že na základe štatistík KDI došlo v danom úseku 

od roku 2018 k 14 dopravným nehodám pričom išlo o 3 DN s následkom na živote (zrážka 

vozidla s chodcom), 1 DN s ťažkou ujmou na zdraví (zrážka vozidla s chodcom) a 9 prípadoch 

išlo o DN s následkom ľahko zranených osôb, kde vo viacerých prípadoch bol taktiež 

účastníkom DN chodec. Predmetný úsek bol identifikovaný ako veľmi rizikový a bolo 

nevyhnutné prijať opatrenia na zníženie úmrtnosti a závažných zranení účastníkov CP. 

Predmetný úsek je v zvýšenej pozornosti polície. 

 

K bodu 7) Rôzne 

Diskusia začala ohľadom parkovacej politiky, ktorá niekedy možno bude fungovať aj 

v DNV. Príklad zahŕňal parkovisko pri bytoch Amber, kde z piatich áut malo jednu bratislavskú 

ŠPZ, aj to ťažko tvrdiť či išlo o občana s trvalým pobytom v danom sídlisku. Riešili sa aj návrhy 

ako platenie za parkovacie miesta, aby napr. dôchodcovia mali 100% zľavu z poplatku za 1 auto 

na domácnosť. Ďalej sa vyvíjal tlak na parkovaciu politiku na príklade pracovníkov 

Volkswagenu, kde ľudia, ktorí chodia pracovať do VW nechávajú auto odparkované pred 

bytovkou a viaceré osoby, ktoré pracujú vo VW sa odvezú iba jedným autom. Čo znamená, že 

blokujú parkovacie miesta rezidentov. Spomínalo sa aj pole popri ul. Jána Jonáša, že je 

znečistené a vždy tam parkujú autá nevhodne a ohrozujú tým životné prostredie.  

Záverom predseda  KOVPDaPP poprosil o vzájomnú spoluprácu členov komisie spojenú 

s parkovacou politikou, aby každý priložil ruku k dielu svojim originálnym nápadom. Zároveň 

predseda predostrel návrh parkovania na chodníkoch tzn. do budúcej komisie sa zamyslieť nad 

miestami, kde parkovanie na chodníkoch zmysel dáva a naopak, kde to nie je možné povoliť. 

Odkázal aj na spoluprácu MČ, aby pomohla pri vytipovaní týchto kľúčových miest, keďže sa 

blíži termín kedy bude plošný zákaz parkovania na chodníkoch, resp. od kedy budú platiť nové 

pravidlá. Na záver poďakoval prítomným za účasť a ukončil komisiu. 

 

Zapísal: Andrej Rehánek 


